
Svar til Trude Brosvik om bybaneutbygging til Spelhaugen 
 
Representanten Trude Brosvik har i epost den 07.04.2021 stilt fylgjande spørsmål til 
administrasjonen:  
 

 Kva er noverande status for bybaneutbygginga til Spelhaugen i Fyllingsdalen? 
 Kva politiske vedtak må gjerast og kva finansiering er det behov for dersom dette skal 

realiserast? 
 
 
Svar frå administrasjonen: 
 
Fylkesdirektør for samferdsle og mobilitet er i tett dialog med Bergen kommune om vidare arbeid i 
denne saka. Det vert lagt fram politisk sak i SAMO og Bystyret i mai. 
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